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ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

COMUNA LEORDA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LEORDA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 29.11.2021, în şedinţa ordinară a consiliului local Leorda 

convocată prin Dispoziţia nr. 133 din 18.11.2021 
 

Ședinţa este deschisă de dl. primar Ștefan Dulgheru. La şedinţă participă un număr de 11 

consilieri din 11 convocaţi prin dispoziția  nr. 133/18.11.2021. Materialele înscrise pe ordinea 

de zi au fost comunicate consilierilor locali pe suport hârtie și WatsApp.  

 

Ordinea de zi și proiectele de hotărâre sunt supuse la vot deschis.  

 

Domnul primar prezintă proiectul ordinii de zi, după cum urmează: 

 

1. Aprobare proces-verbal ședința ordinară din 29.10.2021 

2. Aprobarea suportării din bugetul local a diferentelor de achitat pentru stingerea obligațiilor 

de plată salubrizare comunei Leorda 

3. Aprobare modificare Anexa nr. 1 la HCL nr. 51/2020-indicatori tehnico-economici 

achiziție tractor și agregate 

 

4. Aprobare burse de merit și burse sociale pentru semestrul I al anului școlar 2021-2022 

5. Aprobarea organigramei și a statului de funcții ale aparatului de specialitate al primarului 

comunei Leorda 

6. Aprobarea taxelor și impozitelor locale datorate de persoane fizice și juridice pe anul 2022 

7. Diverse 

 

 

Se supune la vot ordinea de zi propusă de dl. primar. Se aprobă cu un număr de 11 voturi 

pentru.  

Domnul primar predă cuvântul președintelui de ședință. 

 

Președintele de ședință prezintă punctul 1 al ordinii de zi: 

 

1. Aprobare proces-verbal ședința ordinară din 29.10.2021 

 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

 Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: 
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2. Aprobarea suportării din bugetul local a diferentelor de achitat pentru stingerea 

obligațiilor de plată salubrizare comunei Leorda  

 

Dl. primar – prezintă proiectul. Mai sunt de colectat de la populație bani legați de 

salubrizare. Poate ne spune dl. Grădinaru cum s-a votat în ședințele la care a participat. 

Dl. Grădinaru- văd că se menționează mereu numele meu. Vreau să-l întreb pe dl. primar 

cât la sută din populație a plătit taxa și câți nu. Am precizat și în ședințele de consiliu 

anterioare că se dorește colectarea din poartă în poartă și să se cântăreacă. 

Dl. primar- în jur de 60 % din populație a plătit taxa de salubrizare. Costurile salubrizării 

nu sunt numai taxa de gunoi. Aici sunt incluse și alte sume ce trebuiesc plătite, a fost 

explicat în referatul de aprobare al HCL. Se știe că dl. viceprimar ține evidența strictă la 

ridicările de gunoi. Sunt sume mari ce trebuiesc plătite. În cazul în care se v-a 

implementa sistemul de ridicare de la poartă, nimeni nu v-a mai avea gunoi de dat. Îl 

vom ridica de pe câmp. 

Dl. Grădinaru-nu eu am propus să se strângă din poartă în poartă. Este propunere la nivel 

județean. Nu vă faceți treaba dle. primar. Cetățenii ar trebui informați.  

Dl. secretar general-nu este treaba primarului să urmărească cine și unde duce gunoiul. 

Dacă ar fi s căutăm vinovați, și consilierii ar trebui să sesizeze primarul că cineva duce 

gunoiul pe câmp. Câți dintre dumneavoastră a-ți făcut-o? 

Dl. Angheluși-consider că dl. primar a răspuns dlui. Grădinaru. 

Dna. Marin- Există sistem de supraveghere în comună.  Ce fce? Să se monteze camere 

de luat vederi la platformele de gunoi. Cât amenzi ați dat? 

 Dl. Hamburdă – propune pe dl. Maloș Valerian. 

   Se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: 

 

3. Aprobare modificare Anexa nr. 1 la HCL nr. 51/2020-indicatori tehnico-economici 

achiziție tractor și agregate 

Dl. primar -  prezintă proiectul de hotărâre. Prețurile se modifică foarte rapid. Acum 

dealerul vine cu o ofertă, peste două săptămâni vine și spune că nu mai poate aduce cu 

banii aceia. Noi respectăm pașii legali, publicăm și așteptăm să vedem. Sunt foarte 

sceptic. 

Dl. Grădinaru – Au mai fost supus aprobării modificări caracteristici tractor. Trebuie 

căutat soluții să-l achiziționăm până la urmă. Avem și salariat angajat pentru el. Să vină 

odată. Avem și contract cu un autogreder. 

Dl. primar-legat de autogrederul ce lucrează în comună, se lucrează la refacerea 

drumurilor afectate de inundații. Am fost acuzat că am luat bani de la calamități și i-am 

pus la mașina ce se dorește a fi achiziționată. Nu am făcut așa ceva.  

Dl. Grădinaru- dacă veneați în fața noastră să ne explicați nu mai erau discuțiile acestea. 

Există secret la noi. 
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Dl. primar- avem 2 ani la dispoziție să cheltuim banii. Se respectă legea, nu este meritul 

dlui. Grădinaru și a domnului Baltariu, care stau și filmează toată ziua. Eu nu voi face 

deturnări de fonduri niciodată. 

 

Se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: 

 

4. Aprobare burse de merit și burse sociale pentru semestrul I al anului școlar 2021-2022 

 

Dl. primar- prezintă proiectul. A fost înaintat la comisii. 

Dl. Angheluși – propunerea vine de la directori. Rog pe reprezentantul CL în Consiliul 

de administrație de la școală să ne spună ce s-a discutat colo. 

Dl. Maloș-cadrele didactice comunică elevii care au medii bune și se califică pentru a 

primi bursă. Ar trebui să aibă media pste 9,50. 

Dl. Marin- este mândră că o parte din elevii care vor beneficia de burse au fost elevii 

dumneaei. 

 Dl. Grădinaru – crede că sunt mai mulți elevi care pot beneficia de burse, nu doar 6. Ar 

trebui prinși mai mulți bani în buget pe anul viitor pentru burse. 

 Dl. primar -  atât ni s-a cerut de la școală. Nu eu hotărăsc numărul lor. Bursele se plătesc 

și în funcție de banii alocați. 

 Dl. Grădinaru – cum credeți că se simt copii care nu primesc și totuși merită. Să 

prindem mai mulți bani în buget la anul. 

 

Se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi. 

 

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi: 

 

5. Aprobarea organigramei și a statului de funcții ale aparatului de specialitate al 

primarului comunei Leorda  

 

Dl. primar prezintă proiectul de hotărâre. A fost înaintat comisiilor.  

Roagă pe dl. secretar general să spună mai multe. 

Dl. secretar general – ca urmare a ocupării celor două posture de muncitor necalificat, 

pensionarea dlui. Sumanaru, legislația mă obligă să modific sttul de funcții și să comunic la 

ANFP acest lucru. 

 

Se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi: 

6. Aprobarea taxelor și impozitelor locale datorate de persoane fizice și juridice pe anul 

2022 
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Dl. primar prezintă proiectul de hotărâre. A fost înaintat comisiilor. 

Dl. Angheluși – ar trebui dicutat punct cu punct. Trebuie indexate cu 2,6%. 

Dl. secretar-s-a propus păstrarea taxelor la nivelul anului 2021 și doar indexarea lor. Nu 

cred că mai este necesar să discutăm punctual taxel și impozitele. 

Dl. Grădinaru- propune să se scadă taxele și prim majorarea cu rata inflației să ajungă la 

nivelul celor de acum. 

Se supune la vot propunerea dumnealui. 

Se respinge cu 3 voturi pentru și 8 abțineri 

Dl. Angheluși- ca urmare a precizărilor de la secretarul general, se propune păstrarea lor 

la nivelul din 2021 și doar indexarea cu 2,6%. 

Se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 8 voturi pentru și 3 împotrivă. 

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi: 

 

7. Diverse 

Dl. Grădinaru -  doresc să-l întreb pe dl. primar unde este lemnul de la Școala 2 Leorda? 

Lemnul de nuc mai exact. 

Dl. primar-tot lemnul defrișat este strâns și se află unde trebuie. Este tot acolo, chiar și 

cioatele. 

Dl. Grădinaru-când s-au luat burduri de la Symetrica, paleții au fost predați?  

Dl. primar-da, au fost predați. 

Dl. Grădinaru-cine a câștigat licitația cu privire la hrana de la Centrul de zi? 

Dl. primar- S.C. Turquise. 

 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară închise lucrările. 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                          SECRETAR GENERAL,  

ANGHELUȘI CONSTANTIN                       LUNGU CORNEL 


